
Zápis ze zasedání OZ obce Statenice konaného dne 2. 9. 1996

C

Přítomni : Ing. Bouška, Ing. Kopinec, J. Hlaváček, Y. Pokorná, M. Lukáš, Ing. Plecitá, M.

Pokorný

l.) OZ se vrátúo k bodu 9 ze zasedání obce ze dne 22. 7. 1996, ve kterém byl vysloven

souhlas s výměnou části katastrálních území mezi obcemi Statenice a Horoměřice, aby

určilo konkrétní číslo a výměry jednotlivých pozemků jako podklad pro smluvní projednáni a

provedeni změny katastrálních území.

Podle podkladů dodaných na OÚ ve Statenicích se předpokládá, že ze stávajícího

katastrálního území Horoměřice se k převodu navrhuji parcely :

p. p. č. 438 výměra 7 549 m2

437 výměra 18 393 m2

436 výměra 18 074 m2

434/3 výměra 6 503 m2

Celkem 50 519 m2

C

Náhradou za tyto pozemky obec Statenice navrhuje parcely umístěné v jižním cípu
katastrálního území Statenice jejichž majiteli jsou převážně občané z Horoměřic :

p. p. č. 338 výměra 6 276 m2

337 výměra 4 963 m2

336 výměra 4 568 m2

335 výměra 4 154 m2

334 výměra 4 244 m2

333 výměra 8 830 m2

332/1 výměra 4 194 m2

332/2 výměra O

331 výměra 9 186 m2

330 výměra 4 136 m2

329 výměra 10 430 m2

328 výměra 13 128 m2

386/2 výměra 1 509 m2

Celkem 75 618 m2

Z takto naváenýrni parcelami vyslovilo OZ souhlas všemi hlasy.



2.) OZ bylo seznámeno s průběhem jednání o projektu odkanalizování obce a budoucí
výstavby kanalizačním přivaděčem Statenice - Únětice - Roztoky s rozšířením ČOV v
Rozbokách. V průběhu tohobo jednání, které řídilo odděleni vodního hospodářsNi OKÚ Praha

- západ pí. Lišková bylo dohodnuto :
- zpracovatelem dokumentace pro tuto akci bude firma hydroprojekt Praha

- pro žádost o poskytnuti dotace ze státních prostředků bude do 12. 9. 1996

zpracována dokumentace v potřebném rozsahu včetně stanoveni předpokládané výše

finančních prostředků

3.) Jednáním na řéditelstvi správy a údržby silnic ve Zbraslavi byl vyvinut tlak na ředitele této

organizace v otázce možnosti rozšíření silnice 3. třídy 2405 v úseku od domu ke

r stanice MHD (u Kovárny). Po vysvětlení všech vztahových záležitosti jsme byli odkázáni na

odbor rozvoje silniční sitě ministerstva dopravy. Při této pňležibď jsem se dotázal ředitele

SŮS jaká je jeho reakce na můj dopis s žádostí o instalaci svodidel u silnice 2. třídy č. 240

při jejím průtahu čásů obce Černý Vůl. Po prověřeni mi sdělil přímo na místě, že se provádí

průzkum kabelů a zařízení v tomto místě a že do konce srpna vyšle zástupce k pFojednáni
této záležitosti na OÚ. Dne 23. 8. 1996 po předchozím dojednáním terminu ze

střediska Velké Přílepy byla sjednána schůzka v 15. 30 v Černém Vole k místnímu šetřeni.

Výsledek - zdemolované zábradlí ve vnitřní části oblouku proti hospodě bude ve směru do

Prahy znovu postaveno a opraveno až na konec propustku. V další části budou postaveny

svodidla až ke schůdkům do domu Termin - záň 1996.

4.) Výstavba chodníku oddíl B podél silnice č. 240 v Černém Vole. Na dotaz kdy bude
zahájena výstavba této akce vznesený Ing. Plecitou bylo odpovězeno :

( - výstavba by byla v podstatě možná, našla by se i dodavatelská firma, která by tuto akci

mohla vyprojektovat i provést a obec pro tuto akci má finanční kryti

- s ohledem na budoucí plánovanou výstavbu kanalizační sitě se předpokládají v tétxj trase

rozsáhlé zemni práce doporučuje OZ s rozhodnutím o výstavbě této akce vyčkat do poloviny

záři kdy bude známo zda bude výstavba kanalizačního přivaděče kryta částečně i ze státního

příspěvku.

5.) Byla projednána nutnost opravy schodiště "v rokli" pro spojení spodní části obce

"Račana". Opravu provede firma Ing. Kopince v rozsahu předem dohodnutém včetně

zábradlí. Práce budou zahájeny @áväz,n,ě 30. 9. 1996.
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